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Nr 44/2021 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 19 października 2021 roku 
 

Data: 19 października 2021 roku 
Rozpoczęcie posiedzenia: 13:10 
Zakończenie posiedzenia: 14:45 
 
Miejsce: sala nr 105 Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu al. Wyzwolenia 24. 
 

W posiedzeniu udział wzięli: Pan Krzysztof Kwiatkowski Starosta, Pani Iwona 

Frankowska Wicestarosta, Pan Mirosław Potapowicz Członek Zarządu, Pan Bogusław 

Uchmanowicz Członek Zarządu oraz zaproszeni goście: Pani Patrycja Kubat Skarbnik, 

Pani Marta Kruchlak Naczelnik WOS,  Pani Aneta Błaszkiewicz Rzecznik Prasowy, 

Pani Natalia Sumera Główny Specjalista OR, Sebastian Lewandowski Główny 

Specjalista SZK, Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP, Pani Edyta 

Awdankiewicz Podinspektor OR, Agnieszka Bródka Specjalista ds. PFRON w PCPR 

w Wałbrzychu, Pani Wioleta Kostiańczuk - Tulikowska Dyrektor PCPR w Wałbrzychu, 

Pan Zbigniew Bartnik Audytor Wewnętrzny, wg listy obecności stanowiącej załącznik 

do protokołu.  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu nr 42/2021 oraz 43/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu 

Wałbrzyskiego. 

4. Wniosek Komendy Miejskiej Straży Pożarnej w Wałbrzychu  w sprawie 

sfinansowania zakupu średniego samochodu ratowniczo - gaśniczego.  

Referuje: Pan Sebastian Lewandowski Główny Specjalista SZK 

5. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Edycie Awdankiewicz - podinspektorowi w Wydziale 

Organizacyjnym, Promocji i Oświaty. 

Referuje: Pani Edyta Awdankiewicz Podinspektor OR 

6. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przekazania wniosków               

o nagrodę Starosty Wałbrzyskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury na posiedzenie Komisji Oświaty, 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu. 

Referuje: Pani Natalia Sumera Główny Specjalista OR 

7. Sprawozdanie z Planu Naprawczego Powiatowego Centrum Pomocy w Rodzinie                  

w Wałbrzychu. 

Referuje: Pani Wioleta Kostiańczuk - Tulikowska Dyrektor PCPR                                  

w Wałbrzychu 

8. Informacja dot. realizacji programów „Aktywny Samorząd” i „Pomoc osobom 

poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych wywołanych 

chorobami zakaźnymi”. 

Referuje: Pani Agnieszka Bródka Specjalista ds. PFRON w PCPR                                    

w Wałbrzychu 



2 
 

9. Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany Uchwały nr 

XXII/23/2021 z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań powiatu, na które 

przeznaczone są środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w 2021 roku. 

Referuje: Pani Agnieszka Bródka Specjalista ds. PFRON w PCPR                                    

w Wałbrzychu 

10. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3362 D projektowanego kabla telekomunikacyjnego prowadzonego 

w rurociągu kablowym na działce nr 134/2 Obręb 6 Rybnica Leśna. 

Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

11. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3382 D - ul. Wiejska w Grzmiącej projektowanej linii napowietrznej 

telekomunikacyjnej na istniejącej podbudowie słupowej w ramach projektu POPC 

na działce nr 272 Obręb nr 2 Grzmiąca. 

 Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

12. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3356 D w Rzeczce projektowanego przyłącza  kablowego 

elektroenergetycznego nN na działce nr 88/1Obręb 8 Rzeczka dla zasilenia domu 

jednorodzinnego na działce nr 166/9 Obręb 8 Rzeczka.  

Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

13. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3366 D - ul. Kosynierów w Boguszowie - Gorcach projektowanego 

przyłącza kablowego telekomunikacyjnego na działce nr 218 Obręb 5 Stary 

Lesieniec. 

Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

14. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3362D projektowanego kabla telekomunikacyjnego prowadzonego 

w rurociągu kablowym na działce nr 49 Obręb 6 Rybnica Leśna. 

 Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

15. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 2882 D - ul. Sienkiewicza w Dziećmorowicach projektowanej 

napowietrznej linii telekomunikacyjnej  na działce nr 109 Obręb nr 1 

Dziećmorowice. 

 Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

16. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3362 D w Rybnicy Leśnej projektowanego kabla 

telekomunikacyjnego prowadzonego            w rurociągu kablowym na działce nr 

175 Obręb 6 Rybnica Leśna. 

 Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

17. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na  lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3464 D w Cieszowie projektowanego przyłącza  kablowego 

elektroenergetycznego nN na działce nr 233 Obręb 2 Cieszów dla zasilenia domu 

jednorodzinnego na działce nr 188/2 Obręb 2 Cieszów. 

 Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 
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18. Projekt Decyzji w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 

powiatowej nr 3379 D w Łomnicy projektowanego przyłącza  kablowego 

elektroenergetycznego nN na działce nr 102 Obręb 4 Łomnica dla zasilenia obiektu 

rekreacyjnego na działce nr 99/1 Obręb 4 Łomnica. 

Referuje: Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP 

19. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 

2021 rok. 

Referuje: Pani Patrycja Kubat Skarbnik 

20. Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 

2021 rok. 

Referuje: Pani Patrycja Kubat Skarbnik 

21. Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr 

XIX/73/2020 Rady Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 17 grudnia 2020 roku w sprawie 

przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego na lata 2021 - 

2035. 

Referuje: Pani Patrycja Kubat Skarbnik 

22. Wstępne zestawienie planu dochodów budżetowych oraz planu wydatków na 2022 

rok. 

Referuje: Pani Patrycja Kubat Skarbnik 

23. Realizacja poleceń Zarządu. 

Referuje: Pani Marta Kruchlak Naczelnik WOS 

24. Sprawy różne.  

25. Zakończenie  posiedzenia.                                                

 
Ad. 1. 
Zrealizowano 

Ad. 2. 
Zrealizowano 
 
Ad.3. 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu przyjął 
protokół  Nr 42/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków 
Zarządu obecnych). 
 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu przyjął 
protokół  Nr 43/2021 z posiedzenia Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków 
Zarządu obecnych). 
 
Ad.4. 
Pan Sebastian Lewandowski Główny Specjalista SZK – przedstawił wniosek 
Komendy Miejskiej Straży Pożarnej w Wałbrzychu  w sprawie pomocy                                         
w  sfinansowaniu zakupu średniego samochodu ratowniczo – gaśniczego dla jednostki 
Ratowniczo- Gaśniczej nr 2 przy ul Ogrodowej 20 w Wałbrzychu.   

Pan Sebastian poinformował, że Dolnośląski Komendant Wojewódzki Państwowej 
Straży Pożarnej uwzględnił komendę w Wałbrzychu w planie doposażenia w pojazdy 
ratowniczo-gaśnicze na 2022 rok, jednak warunkiem otrzymania pojazdu jest 
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posiadanie wkładu własnego w wysokości 125 tys. zł ( przy cenie całkowitej ponad 900 
tys. zł). Pan Komendant w swoim wniosku zapewnił, że jeżeli uda się pozyskać nowy 
samochód, wówczas samochód gaśniczy GCBA 5/24 Mercedes z Systemu Cobra 
zostanie przekazany do jednostki OSP z powiatu wałbrzyskiego. 

Pan Starosta oznajmił, iż rozmawiał z Komendantem PSP i również otrzymał 
zapewnienie, że gdy uda się zakupić nowy wóz dla KM PSP w Wałbrzychu to używany 
samochód gaśniczy GCBA 5/24 Mercedes z Systemu Cobra zostanie przekazany do 
jednej z OSP z terenu powiatu wałbrzyskiego.  

Pan Starosta stwierdził, że jego zdaniem samochód ten powinien trafić do OSP 
Boguszów-Gorce gdyż ta jednostka bierze udział w największej ilości wyjazdów do 
akcji. Propozycja jest taka, że powiat mógłby przekazać w roku 2022 kwotę 50 tys. zł, 
natomiast zasadnym było by wystąpić do władz Miasta Boguszowa- Gorc                           
z zapytaniem o  możliwość wspólnego dofinasowania zakupu nowego samochodu dla 
KM PSP w Wałbrzychu również w kwocie 50 tys. zł. Natomiast pozostałą kwotę 
Komenda Miejska PSP w Wałbrzychu musiałaby pokryć ze środków własnych lub 
poszukać innego źródła dofinansowania. Jeżeli Gmina Bogusów-Gorce przychyli się 
do propozycji i udzieli dofinansowania wówczas do  OSP Boguszów Gorce zostanie 
przekazany ciężki samochód gaśniczy GCBA 5/24 Mercedes z Systemu Cobra. 

Pani Iwona Frankowska oraz Pan Mirosław Potapowicz oznajmili, iż popierają 
stanowisko Pana Starosty, natomiast Pan Bogusław Uchmanowicz wstrzymał się od 
głosu.   

Pan Krzysztof Kwiatkowski Starosta zawnioskował o możliwość wystąpienia                               
z zapytaniem do władz Gminy Boguszów-Gorce w sprawie  wspólnego 
dofinansowania zakupu  samochodu dla KM PSP w Wałbrzychu. 

W wyniku głosowania  3 za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony wniosek  Pana Starosty Krzysztofa Kwiatkowskiego                    
(4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.5. 
Pani Edyta Awdankiewicz Podinspektor OR- przedstawiła projekt Uchwały Zarządu 
Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani Edycie 
Awdankiewicz - podinspektorowi w Wydziale Organizacyjnym, Promocji i Oświaty. 

Uwag nie zgłoszono 
 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu podjął 
Uchwałę Nr 149/2021 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 19 października 2021 
roku (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
Ad.6. 
Pani Natalia Sumera Główny Specjalista OR- przedstawiła projekt Uchwały Zarządu 
Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie przekazania wniosków  o nagrodę Starosty 
Wałbrzyskiego za osiągnięcia w dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania 
i ochrony kultury na posiedzenie Komisji Oświaty, Polityki Społecznej  i Promocji 
Powiatu. 

Uwag nie zgłoszono 
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W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu podjął 
Uchwałę Nr 150/2021 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 19 października 2021 
roku (4 Członków Zarządu obecnych). 
 
 
Ad.7. 
Pani Wioleta Kostiańczuk - Tulikowska Dyrektor PCPR w Wałbrzychu- 
przedstawiła sprawozdanie z Planu Naprawczego Powiatowego Centrum Pomocy                    
w Rodzinie  w Wałbrzychu w odniesieniu do następujących kwestii wskazanych przez 
zespół audytowy: 

1. „Wypracowanie w trybie pilnym brakujących uregulowań wewnętrznych 

zapewniających wdrożenie procedur pozwalających na wykonywanie obowiązków 

objętych właściwością jednostki w sposób powtarzalny  

i wystandaryzowany oraz zapewniających zachowanie norm prawnych  

i społecznych”.  

2. „Dopracowanie i doprecyzowanie istniejących uregulowań wewnętrznych 

formalizujących oraz standaryzujących podejmowane przez pracowników działania 

przy wykonywaniu obowiązków służbowych” 

3. „W szczególności wypracowanie zasad kontroli rodzin zastępczych i Rodzinnych 

Domów Dziecka zgodnych z obowiązującymi przepisami a także wdrożenia zasad 

w zakresie dokumentowania pracy prowadzonej przez koordynatorów rodzinnej 

pieczy zastępczej”. 

4. „Wdrożenie kompleksowej oferty pomocy wolontariuszy, oferty wsparcia 

specjalistycznego, prowadzenia poradnictwa i terapii osób sprawujących rodzinną 

pieczę zastępczą”. 

5. „Wystąpienie do Zarządu Powiatu z wnioskiem o przypisanie merytorycznego 

nadzoru nad działalnością audytowanej instytucji”. 

6.  „Zobowiązanie pracowników merytorycznych, wykonujących zadania  

z zakresu pieczy zastępczej do sumiennego i respektującego obowiązujące  

w jednostce przepisy prawa, realizowania obowiązków służbowych”. 

Po przedstawieniu wszystkich kwestii dotyczących wprowadzonych zmian                                 
w Powiatowym Centrum Pomocy w Rodzinie  w Wałbrzychu Pani Wioleta Kostiańczuk 
- Tulikowska Dyrektor poprosiła Zarząd Powiatu o rozważenie możliwości wycofania 
się ze zmiany warunków wynagrodzenia.  

W odniesieniu do przedstawionego sprawozdania oraz wniosku Pani Dyrektor Pan 
Starosta zapytał Panią Skarbnik na jakim etapie jest proces przeprowadzania kontroli 
finansowej w PCPR. 

Pani Skarbnik oznajmiła, że jeszcze trwają prace nad protokołem, natomiast 
zakończenie zaplanowane jest na dzień 25 października 2021 r. i wówczas zostanie 
on przedstawiony zarządowi.   

Pan Starosta zapytał Pana Zbigniewa Bartnika Audytora Wewnętrznego czy 
zaproponowane zmiany przez Dyrektora PCPR w pełni wpisują się w ustalenia 
audytowe i czy są korzystne dla organu prowadzącego i dla samej jednostki. 

Pan Zbigniew Bartnik Audytor- oznajmił, że w jednostce został wprowadzony szereg 
nowych uregulowań wewnętrznych, które spełniają wymogi wskazane                                           
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w audycie, jednakże to czas pokaże czy wprowadzone zmiany przyniosą efekty. Pan 
Audytor oznajmił, że zasadnym byłoby po upływie 6 miesięcy przeprowadzić audyt 
sprawdzający.  

Pan Starosta Krzysztof Kwiatkowski- oznajmił, że aby podjąć jakąś decyzję  musi 
się najpierw zapoznać z wynikami kontroli finansowej oraz stanowiskiem Pani Dyrektor 
do przedstawionych informacji w otrzymanym protokole. Starosta dodał, że dopiero           
w tedy będzie mógł odnieść się i ocenić pracę Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie  w Wałbrzychu.  
Pan Starosta poprosił o wypowiedz poszczególnych członków zarządu w przedmiocie 
sprawy.  
 
Pani Iwona Frankowska Wicestarosta- oznajmiła, iż wstrzymuje się od głosu. 

Pan Mirosław Potapowicz Członek Zarządu- oznajmił, iż trudno odnieść mu się do 
tej sytuacji gdyż nie zajmuje się tym działem, jednakże informacje które usłyszeliśmy 
od Pani Dyrektor i wypowiedz Pana Bartnika dają nadzieję, że wszystko zostanie 
naprawione i powróci na właściwy tor.  

Pan Bogusław Uchmanowicz Członek Zarządu- oznajmił, że sprawozdanie 
przedstawione przez Panią Dyrektor oraz informacja uzyskana od Pana Audytora dają 
nadzieje na poprawę funkcjonowania PCPR-u. Jednakże przed podjęciem decyzji 
chciałby zapoznać się z wynikami kontroli finansowej. 

Pan Starosta ponownie poprosił Panią Wicestarostę o stanowisko w tej sprawie, gdyż 
Pani Dyrektor przedstawiła sprawozdanie z planu naprawczego oraz złożyła wniosek 
do zarządu o rozważenie możliwości wycofania się ze zmiany warunków 
wynagrodzenia. Pan Starosta dodał, że on przedstawił swoje zdanie i że oczekuje on 
jeszcze na sprawozdanie finansowe dla przejrzystości całej sytuacji. Dlatego też dziś 
nie chciał by podejmować decyzji gdyż może się okazać, że kontrola finansowa 
wykaże jakieś nieprawidłowości i wówczas będzie trzeba zmieniać zdanie.  

Pani Iwona Frankowska Wicestarosta- oznajmiła, że również chciałaby poczekać do 
wyników kontroli finansowej i wówczas podjąć decyzję.  

Pani Dyrektor PCPR- oznajmiła, iż zwróciła się z takim wnioskiem do zarządu gdyż 
na posiedzeniu którym był omawiany audyt zostało powiedziane, że zarząd w każdej 
chwili może się wycofać z podjętej decyzji. Pani Dyrektor oznajmiła, ze taka decyzja 
jest dla niej krzywdząca gdyż nie oni pierwsi mają kontrolę i zalecenia. Stwierdzając, 
że dyrektor oczywiście jest zobowiązany do wprowadzenia planu naprawczego oraz 
zaleceń pokontrolnych, jednakże karanie jej  tak dużą degradacją finansową jest nie 
sprawiedliwe.  

Pan Starosta- oznajmił, iż wprowadzona formuła nie miała za zadanie nikogo karać, 
to działanie miało na celu pokazać jak funkcjonuje jednostka, jednakże wyniki audytu 
nie pokazały wzorowej pracy PCPR a wręcz odwrotnie. Gdyby przeanalizować 
ponownie ilość dokumentów, procedur, postępowań które były nieaktualna to w ocenie 
Pana Starosty zarządzanie tą jednostką nie było wykonywane w sposób właściwy. 
Dodając, że zaproponowane zostało przez Zarząd takie rozwiązanie, które pozwoliłoby 
wprowadzić plan naprawczy przez Panią Dyrektor.  Pan Starosta dodał, że obniżenie 
pensji było na takim poziomie, który nie odbiega od wynagrodzeń dyrektorów innych 
jednostek nam podległych. Zarządzanie Powiatowym Centrum Pomocy Rodzinie jest 
specyficzne, dlatego też wynagrodzenie dyrektora było wyższe niż pracowników 
zarządzających innymi jednostkami podległymi powiatowi wałbrzyskiemu. Nie można 
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mówić,  że zmiana warunków wynagrodzenia była w ramach kary, tylko zarząd po 
przeanalizowaniu wyników audytowych doszedł do wniosku, że realizacja zadań nie 
była wykonywana w adekwatny sposób.    

Pani Dyrektor PCPR- oznajmiła, że mowa była o audycie, który odnosił się do zadań 
organizatora i że została ona oceniona przez jego pryzmat a są  jeszcze zadania 
dotyczące rehabilitacji, wszelkie rodzaje świadczeń, usamodzielnianie, mieszkania 
chronione, prowadzenie działań przeciwko przemocy. 

Pan Mirosław Potapowicz Członek Zarządu- oznajmił, że jeżeli będzie głosowanie 
w sprawie wycofania się z decyzji w sprawie wynagrodzenia dla Pani Dyrektor to on 
będzie za, ponieważ myślał że cała sprawa zakończy się w ciągu 3 miesięcy, a skoro 
kontrola finansowa nadal trwa, to nie powinniśmy obniżać Pani Dyrektor 
wynagrodzenia. Pan Mirosław dodał, że jest przeciwny wyciąganiu aż tak daleko 
idących konsekwencji w stosunku do Pani Dyrektor na tym etapie. Dodając, iż trudno 
mu się odnieść do całość gdyż nie ma jeszcze wyników kontroli finansowej, jednakże 
jego zdaniem raczej nie będzie tam rażących niedociągnięć, które mogły by skutkować 
koniecznością wprowadzenia tak drastycznych działań w odniesieniu do Pani 
Dyrektor.   

Pan Starosta- oznajmił, że to, że kontrola finansowa nie zakończyła się w okresie 3 
miesięcy to nie jest to tylko wina Wydziału Finansowego czy też Pani Skarbnik, ale                     
w tym okresie Główna Księgowa PCPR była na urlopie, Pani Dyrektor również była na 
urlopie oraz na L4 i to te wszystkie czynniki mają również  wpływ na przedłużenie się 
kontroli. Pan Starosta dodał, iż mamy zapewnienia Pani Skarbnik, że 25 października 
2021 będzie gotowy protokół z kontroli, dlatego też po otrzymaniu tych dokumentów 
niezwłocznie zostaną one przekazane do zarządu. Jeżeli zarząd nie wniesie 
zastrzeżeń co do ilości czasu jaki był do zapoznania się z protokołem, to ten punkt 
będzie mógł zostać omówiony na posiedzeniu w dniu 26.10.2021r.  

Pani Iwona Frankowska Wicestarosta- zapytała, jakie lata obejmował zakres 
kontroli, czy był to tylko czas w którym Pani Wioletta była dyrektorem czy też 
wcześniejsze lata. 

Pan Zbigniew Bartnik- oznajmił, że audyt obejmował okres w którym to Pani Dyrektor 
sprawowała funkcję dyrektora.    

Pan Starosta- dodał, że audyt obejmował zakres funkcjonowania całego PCPR a nie 
tylko Pani Dyrektor.  

Pani Aneta Błaszkiewicz- oznajmiła, iż były to lata 2019-2020. 

Pani Dyrektor PCPR- potwierdziła, że były to lata 2019-2020, jednakże w teczce                    
z 2019 roku znajdowały się dokumenty wcześniejsze, które również były oceniane. 
Pani Dyrektor dodała, że po części praca Pana Śpiewaka została jej przypisana, ale 
ponieważ jest dyrektorem teraz to czuje się odpowiedzialna za całość jednostki.    

Pani Aneta Błaszkiewicz- dodała, iż nie może się zgodzić z wypowiedzią Pani 
Dyrektor, gdyż zespół kontrolny nie przypisywał Pani Dyrektor działań poprzedniego 
dyrektora.    

Pani Dyrektor PCPR- dodała, że były kontrolowane dokumenty z roku 2015 w którym 
to roku dyrektorem był Pan Śpiewak. 

Pan Zbigniew Bartnik- oznajmił, iż w części audytu w którym pokazywane były 
zasady i jakość współpracy PCPR-u z rodziną zastępczą było odniesienie do roku 
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2015 ale miało to tylko na celu ukazanie całości sprawy. Nie chodziło to o pracę Pani 
Dyrektor tylko o rys w jakim układała się współpraca PCPR-u z rodziną zastępczą, 
chodziło o spojrzenie całościowe na sprawę i wówczas koniecznym było odniesienie 
się do wcześniejszych lat. 

Pani Aneta Błaszkiewicz- oznajmiła, że Pani Dyrektor została poproszona                                      
o przedstawienie 3 „trudnych” spraw, w których występuje konflikt z rodziną zastępczą 
i to Pani Dyrektor dostarczyła nam te sprawy, które obejmowały również dokumenty 
za okres 2015. Analizując te kwestie zespół kontrolny miał na celu sprawdzenie jak 
stosowane są  procedury w sytuacjach trudnych.  

Pan Starosta- podziękował Pani Skarbnik oraz Pani Głównej Księgowej za analizę                   
i wniesione uwagi do dokumentów, które zostały wypracowane w ramach 
wprowadzania planu naprawczego w PCPR.  

Pan Krzysztof Kwiatkowski – złożył  wniosek aby podjęcie decyzji w kwestii zmiany 
warunków płacy Pani Dyrektor zostało przeniesione do momentu uzyskania                                        
i zapoznania się  z wynikami kontroli finansowej w PCPR.   

Pan Mirosław Potapowicz Członek Zarządu- zapytał, jakie będą konsekwencje 
finansowe dla Pani Dyrektor jeżeli zarząd dziś się wstrzyma z podjęciem decyzji.  

Pani Marta Kruchlak- oznajmiła, że z pierwszym dniem po upływie 3 miesięcy od 
przedstawionych warunków będą obowiązywały nowe warunki pracy i płacy, chyba, że 
zarząd podejmie decyzję o przywróceniu wcześniej obowiązujących zasad 
zatrudnienia.   

Pani Dyrektor PCPR- powiedziała, że audyt jest po to aby usprawnić funkcjonowanie 
jednostki a nie po to aby osoby, które kierują jednostką ponosiły konsekwencje, jednak 
pani Dyrektor dodała, że od dziś będzie ponosiła konsekwencje.  

Pan Starosta- oznajmił, iż Pani Dyrektor zdecydowała się na podpisanie umowy                     
o pracę i przez 2,5 roku była dyrektorem PCPR z wynagrodzeniem adekwatnym do 
zakresu czynności, który jest  trudny i szeroki.  

Pani Dyrektor powiedziała: „Pamiętajcie Państwo, że ja odpowiadam za życie                    

i zdrowie dziecka każdego dnia, w nocy odbieram telefony. To jest ta 

odpowiedzialność- nie papiery, papier zawsze można zmienić ale życia dziecka nie 

wrócicie”. 

Pan Starosta- poprosił o doprecyzowanie wypowiedzi przez Panią Dyrektor. 

Pani Dyrektor PCPR-oznajmiła, że jej zdaniem w swojej pracy powinna się skupić na 
innych kwestiach, a nie tylko na wprowadzaniu zmian i procedur, stwierdzając, że w 
swojej pracy przede wszystkim koncentrowała się na tym, aby chronić dzieci i być 
czujnym na każdy sygnał. Dodając, że nie jest łatwą sprawą bycie odpowiedzialną za 
bezpieczeństwo dzieci w pieczy zastępczej.    

Po doprecyzowaniu wypowiedzi przez panią Dyrektor wywiązała się dyskusja w kwestii 
bezpośredniej odpowiedzialności za funkcjonowanie podopiecznych w pieczy 
zastępczej pomiędzy panią Dyrektor a Członkami Zarządu.  

Pan Mirosław Potapowicz Członek Zarządu-na koniec dodał, że nadal podtrzymuje 
swoje stanowisko w sprawie wniosku o rozważenie możliwości wycofania się ze 
zmiany warunków wynagrodzenia, dodając iż nie podobało mu się wystąpienie Pani 
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Dyrektor, gdyż jego zdaniem było to wywieranie presji emocjonalnej na Członkach 
Zarządu.     

Po zapoznaniu się ze sprawozdaniem przedstawionym przez Dyrektora PCPR oraz 
przeprowadzonej dyskusji  z Członkami Zarządu Pan Starosta postawił wniosek aby 
podjęcie decyzji w kwestii zmiany warunków płacy Pani Dyrektor zostało przeniesione 
do momentu uzyskania i zapoznania się  z wynikami kontroli finansowej w PCPR.   

W wyniku głosowania  3 za, 1 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował wniosek Pana Starosty   (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.8. 
Pani Agnieszka Bródka Specjalista ds. PFRON w PCPR w Wałbrzychu- 
przedstawiła informację w sprawie  realizacji programów „Aktywny Samorząd”                             
i „Pomoc osobom poszkodowanym w wyniku żywiołu lub sytuacji kryzysowych 
wywołanych chorobami zakaźnymi”. 

Uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawioną informację.  
 

Ad.9. 
Pani Agnieszka Bródka Specjalista ds. PFRON w PCPR w Wałbrzychu – 
przedstawiła Projekt Uchwały Rady Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany 
Uchwały nr XXII/23/2021 z dnia 30 marca 2021 r. w sprawie określenia zadań powiatu, 
na które przeznaczone są środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 
Niepełnosprawnych w 2021 roku. 
 
Uwag nie zgłoszono.  
 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt uchwały  i zadecydował o przekazaniu go 
Przewodniczącej Rady Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków Zarządu obecnych). 
 

Ad.10. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP – przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3362 D 
projektowanego kabla telekomunikacyjnego prowadzonego w rurociągu kablowym na 
działce nr 134/2 Obręb 6 Rybnica Leśna. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.11. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP – przedstawił projekt Decyzji                          
w sprawie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3382 D - 
ul. Wiejska w Grzmiącej projektowanej linii napowietrznej telekomunikacyjnej na 
istniejącej podbudowie słupowej w ramach projektu POPC na działce nr 272 Obręb nr 
2 Grzmiąca. 
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Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

Ad.12. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP – przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3356 D w Rzeczce 
projektowanego przyłącza  kablowego elektroenergetycznego nN na działce nr 
88/1Obręb 8 Rzeczka dla zasilenia domu jednorodzinnego na działce nr 166/9 Obręb 
8 Rzeczka.  
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.13. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP – przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3366 D - ul. 
Kosynierów w Boguszowie - Gorcach projektowanego przyłącza kablowego 
telekomunikacyjnego na działce nr 218 Obręb 5 Stary Lesieniec. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.14. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP -przedstawił projekt  Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3366 D - ul. 
Kosynierów w Boguszowie - Gorcach projektowanego przyłącza kablowego 
telekomunikacyjnego na działce nr 218 Obręb 5 Stary Lesieniec. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.15. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP- przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 2882 D - ul. 
Sienkiewicza w Dziećmorowicach projektowanej napowietrznej linii 
telekomunikacyjnej  na działce nr 109 Obręb nr 1 Dziećmorowice. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 
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Ad.16. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP- przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3362 D w Rybnicy 
Leśnej projektowanego kabla telekomunikacyjnego prowadzonego w rurociągu 
kablowym na działce nr 175 Obręb 6 Rybnica Leśna. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

Ad.17. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP – przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3464 D w Cieszowie 
projektowanego przyłącza  kablowego elektroenergetycznego nN na działce nr 233 
Obręb 2 Cieszów dla zasilenia domu jednorodzinnego na działce nr 188/2 Obręb 2 
Cieszów. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.18. 
Pan Jacek Michalik Główny Specjalista WIP -przedstawił projekt Decyzji w sprawie 
zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3379 D w Łomnicy 
projektowanego przyłącza  kablowego elektroenergetycznego nN na działce nr 102 
Obręb 4 Łomnica dla zasilenia obiektu rekreacyjnego na działce nr 99/1 Obręb 4 
Łomnica. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
 
W wyniku głosowania  4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt decyzji  (4 Członków Zarządu obecnych). 

 
Ad.19 
Pani Patrycja Kubat Skarbnik – przedstawiła projekt Uchwały Zarządu Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono 
 
W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu podjął 
Uchwałę Nr 151/2021 Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego z dnia 19 października 2021 
roku (4 Członków Zarządu obecnych). 
 

Ad.20. 
Pani Patrycja Kubat Skarbnik– przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu 
Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 2021 rok. 
 
Uwag nie zgłoszono. 
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W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt uchwały  i zadecydował o przekazaniu go 
Przewodniczącej Rady Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków Zarządu obecnych). 
 

Ad.21. 

Pani Patrycja Kubat Skarbnik -przedstawiła projekt Uchwały Rady Powiatu 

Wałbrzyskiego w sprawie zmiany Uchwały Nr XIX/73/2020 Rady Powiatu 

Wałbrzyskiego z dnia 17 grudnia 2020 roku w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Wałbrzyskiego na lata 2021 - 2035. 

 
Uwag nie zgłoszono. 
 

W wyniku głosowania 4 za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się Zarząd Powiatu 
zaakceptował przedstawiony projekt uchwały  i zadecydował o przekazaniu go 
Przewodniczącej Rady Powiatu Wałbrzyskiego (4 Członków Zarządu obecnych). 
 

Ad.22. 

Pani Patrycja Kubat Skarbnik- przedstawiła wstępne zestawienie planu dochodów 

budżetowych oraz planu wydatków na 2022 rok. 

 

Pani Patrycja Kubat Skarbnik- podziękowała Pani Anecie Błaszkiewicz oraz Pani 

Edycie Awdankiewicz za przeanalizowanie arkusza organizacyjnego Zespołu Szkół 

im. Marii Skłodowskiej- Curie w Szczawnie-Zdroju i wprowadzenie takich zmian, które 

pozwoliły zaoszczędzić kwotę 194 100,00 zł. 

 
Uwag nie zgłoszono. Zarząd Powiatu zaakceptował przedstawioną informację.  
 

Ad.23. 

Pani Marta Kruchlak Naczelnik WOS – przedstawiła realizację  poleceń Zarządu            

z dnia 12.10.2021r.  

1. Projekt Decyzji w sprawie nie zezwolenia na lokalizację w pasie drogowym drogi 
powiatowej nr 3382 D - ul. Wiejska w Grzmiącej na działce nr 272 Obręb nr 2 Grzmiąca 
projektowanej sieci energetycznej średniego napięcia 20 kV dla zasilania domków 
letniskowych całorocznych na działkach nr 10/5 i 10/6 Obręb nr 2 Grzmiąca. 

Realizacja: Decyzja w sprawie odmowy zezwolenia została wysłana do 
wnioskodawcy. 

2. Projekt Decyzji w sprawie zmiany decyzji nr 24/2021 z dnia 18 maja  2021 roku  na 
lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3358D - na działkach nr 226 i 230 
Obręb 5 Niedźwiedzica i na działkach nr 159 i 168 Obręb 10 Zagórze Śląskie 
projektowanej linii  kablowej w ramach projektu POPC. 

Realizacja: Decyzja przesłana do wnioskodawcy. 
3. Projekt Decyzji w sprawie zmiany decyzji nr 54/2021 z dnia 7 września  2021 roku  na 

lokalizację w pasie drogowym drogi powiatowej nr 3470 D w gminie Mieroszów na 
działkach  nr 130 i nr 144 Obręb nr 1 Mieroszów oraz na działce nr 37/1 Obręb 5 
Różana projektowanego kabla telekomunikacyjnego prowadzonego w rurociągu 
kablowym w ramach projektu POPC. 
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Realizacja: Decyzja przesłana do wnioskodawcy. 
4. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmiany i wprowadzenia 

jednolitego tekstu Regulaminu Organizacyjnego Powiatowego Centrum Pomocy 
Rodzinie    w Wałbrzychu. 

Realizacja: Uchwała przekazana do placówki celem realizacji. 
5. Projekt Uchwały Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego w sprawie zmian w budżecie na 

2021 rok. 
Realizacja: Uchwała przekazana do RIO. 

6. Urządzenie do dezynfekcji Starostwa Powiatowego w Wałbrzychu zostało zakupione 
przez Wydział OR i w chwili obecnej oczekujemy na dostawę.                                             
 

Ad.24. 

• Pan Krzysztof Kwiatkowski Starosta- zobowiązał Panią Anetę Błaszkiewicz 

Rzecznik Prasowego do przedstawienia szczegółowego zestawienia liczby 

uczniów w Zespole Szkół im. Marii Skłodowskie-Curie w Szczawnie Zdroju                    

w związku ze spadkiem liczby uczniów w stosunku do projektu arkusza 

organizacyjnego z miesiąca maja 2021.  

 

Ad.25. 

Pan Krzysztof Kwiatkowski Starosta- po wyczerpaniu porządku obrad zakończył 

posiedzenie. 

 
Protokół przyjęto w dniu 26.10.2021 r.  

    

 

Przewodniczący Zarządu: 

Krzysztof Kwiatkowski          

Wicestarosta: 

Iwona Frankowska  

Członkowie Zarządu: 

Mirosław Potapowicz     

Bogusław Uchmanowicz            

        Marek Masiuk 

 
 
Protokół sporządziła: Monika Winnik 


